
Gävle Bridgeklubb  Protokoll 

    20150520 

Styrelsemöte  

Närvarande:  Stefan Westlund ordförande 

  Ingegerd Eriksson 

  Inez Lagerström   

  Stig jansson 

  Annika Bengtzon 

  Joakim Andersson 

  Richard Olofsson 

 

§1 Mötets öppnande 

 Stefan hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

§2 Val av ordförande 

 Stefan valdes till ordförande. Vi beslutade att i fortsättningen ta med denna punkt 

endast om Stefan inte är närvarande 

§3 Val av sekreterare 

Ingegerd valdes till sekreterare. Vi beslutade att i fortsättningen ta med denna punkt 

endast om Ingegerd inte är närvarande. 

§4 Föregående protokoll 

Inga funderingar beträffande föregående protokoll. 

§5 Sanktioner 

Sanktion är sökt eller kommer att sökas för lagmix den 31 oktober Guldtävlingen den 9 

januari, Poul Jones silver den 20 februari och ligaspelet för höst- och vårterminen 

§6 Tävlingsprogram 

Tävlingsprogram under sommaren diskuterades. Beslutades att inte ha några tävlingar 

på tisdagkvällar och att ha den individuella tävlingen på onsdagar fram till midsommar 

d v s till och med den 17 juni och sedan börja igen den 5 augusti. Övriga tävlingar 

kommer att anordnas som vanligt. 

Ingegerd kollar så att aktuella tävlingar är inlagda i spader 

En traditionsenlig tjejbridge är planerad till den 23 april 2016. 

Don Peppino för höstterminen diskuterades. Styrelsen är överens om att det behövs 

en division 4. Vi arbetar vidare med detta. 



 

§7 Bidragsregler 

Bidrag till de som representerar klubben vid tävlingar i landet diskuterades. Stefan 

hade skrivit ett förslag. Förslaget ska kompletteras med hur det slår ekonomiskt och 

bordlades därför till nästa möte. 

§8 Lokalen 

- Stefan och Stig rapporterade från ett möte med Gavlegårdarna. Avtalet är nu 

ettårigt med sex månaders uppsägning.  

- Gavlegårdarna kommer att byta ut lysrören i spellokalen.  

- Budlådor spelkort mm är beställt och när detta skrivs har det beställda också 

levererats. 

§9 Personal 

Bidragsdelen för anställd har diskuterats med arbetsförmedlingen som ville sänka 

bidraget från 85% till 75%. Förhandlingen slutade med 80% och styrelsen beslutade att 

godta detta för ett år framåt. 

§10 Utbildning 

Kim och Inez vill gå en TL steg 1. Stefan undersöker. Ingegerd, Annika och Stig önskar 

utveckling i ruter.  

§11 Nya idéer 

 Hanns inte med 

§12 Övriga frågor 

 Hanns inte med 

§13 Mötets avslutande 

Stefan tackade för visat intresse och avslutade mötet 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

Ingegerd Eriksson   Stefan Westlund 


